
Opwaardeerverzoek m.b.t. memo betrokkenheid PS bij provinciale gebiedsprogramma voor het landelijk 
gebied  

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie
SGP 1 Opwaardeerverzoek: 

Wat vinden wij van de voorgestelde 
besluitvorming? Zeker in relatie tot 
bijvoorbeeld de houding van Overijssel die 
duidelijke eisen stelt richting het rijk. 

Zijn wij voldoende in stelling?

Ons Rvo kent geen consulterende 
bijeenkomsten. Willen we dit niet liever als 
ontwerp NPLG op de agenda in een SV?
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